

BR Møde Referat 13/02/2024

Tilstede:

Marc, Maja, Mikkel, Morten, Mads, Bianca, Mathilde, Oona, Oddur, Lukas, Saffron (deltager via Zoom)

Meddelt Fravær: Sebastian

Manglende:

Siden sidste møde:

Vedrørende affaldssorteringssystemet: Vi har manglet 40 affaldsspande, så nogle er blevet flyttet midlertidigt. Der har været mange diskussioner på Facebook-siden vedrørende det nye affaldssorteringssystem. Mads' holdning er, at vi ikke bør tage dem med i betragtning, da ingen har sendt nogle e-mails.

Flytning til 50A: Projekt på stand-by.

Vedrørende saunaen:

Vi har haft nogle problemer med saunaen, og den vil være lukket enten i juni eller juli, hvor den skal males igen. To beboere har haft deres chips lukket til saunaen.

Forretningsorden:

Vi vil se på forretningsordenen og oprette et team til at omskrive den til det næste møde. Venligst læs reglerne på forhånd og noter dine forslag ned. Derudover vil vi tale om, hvordan roller og arbejdsgrupper skal bruges af beboerrådet. Mads, Marc og Bianca vil foreslå et nyt regelsæt til næste møde.

Beboerrådgiveren:

Yogholdet går godt med næsten fuld deltagelse.

A2B/Sprogskole:

For at starte en sprogscole, der underviser i et certificeret dansk kursus, for folk der ønsker at blive i Danmark og vil få dagpenge efter at have afsluttet deres studier. 35 studerende deltog i mødet, men antallet af tilmeldte er endnu uklart. Tilsyneladende har mindst 10 personer tilmeldt sig.

Vedrørende projektor:

Vi vil flytte vores projektor til TV-rummet, så Maja kan bruge den. Godkendt ved afstemning i rådet.

Vedrørende barselsvikar:

Godkendt ved afstemning, at få en vikar når Maja går på barsel. Maja vil udarbejde en håndbog til den nye vikar og vise, hvordan tingene skal gøres i rådet som beboerrådgiver.

Forslag til et nyt eventteam:

Maja ønsker at finde en gruppe frivillige, der vil arbejde med beboerrådgiveren og mødes med hende en gang om måneden for at planlægge arrangementer.

Håndtering af midler:

Maja beder om BR's tilladelse til at bruge penge på pizza eller biografbilletter til frivillige for at motivere folk til at deltage. Godkendt af BR.

HeadSpace:

Maja har etableret et samarbejde med HeadSpace, der gerne vil komme til Skjoldhøjkollegiet for at arrangere en workshop om mental sundhed. Det vil sandsynligvis være på dansk kun for øjeblikket, men der tales om at have det på engelsk.

TV-rummet:

Når vi finder ud af, hvad der skal ske med TV-rummet, vil Maja og Tom gerne have et møde med den ansvarlige for TV-rummet.

Kommende begivenheder:

Maja vil gerne lave en introduktion til nye studerende med lidt snacks og spil, hvor folk kan møde nuværende beboere på Skjoldhøj. Hun vil også gerne have en økonomi-workshop på engelsk. Maja vil også gerne arrangere en CV- og jobsøgningsaften og beder om Lukas' hjælp.

Markedsdag:

Den 21. april (søndag) vil Maja forhåbentlig medbringe vikaren til en markedsdag. Maja anbefaler, at beboerrådet deltager.

Beskeder fra varmemestrene:

Ingen ny information er blevet leveret af Mads. Der er stillet et spørgsmål fra en beboer til Mads vedrørende opsætning af lys på flugtvejen, og Morten vil følge op på det.

Beskeder fra Kollegiekontoret:

Det anbefales at tilmelde sig arrangementet.

Beskeder fra baren:

Der vil være en regning fra DJ'en.

Beskeder fra kassereren:

Kassereren er ikke til stede, men har lavet et budget for perioden 23/24.

Yderligere diskussionspunkt:

Vedrørende lejeaftalen, som Brugsen har:

Det er blevet besluttet at fortsætte med at anbefale, at lejeaftalen afgøres ved afstemning i rådet.

Foreninger:

Kreatinget har fået bevilget 216 kr til nogle ting, godkendt ved afstemning. Der er også bevilget 263 kr til en workshop af Kreatinget, godkendt ved afstemning.

Mail:

Der er ikke nævnt noget vigtigt.

Suppleanter:

Vi vil diskutere, hvordan første og anden suppleant vælges. Det er blevet besluttet at vælge suppleanter ved den, der har fået flest stemmer. Bianca er derfor nu den første suppleant

Barplakater:

Barekontaktpersonen (Lukas) vil komme med et forslag angående plakater i trapperummene. Lukas har foreslået at få tilladelse til at sætte flyers op på indersiden af dørene. Folk i rådet er bekymrede for, at det vil favorisere baren frem for de andre foreninger på kollegiet, og at andre foreninger også gerne vil følge idéen om at reklamere for deres projekter på indersiden af kollegiets hoveddøre. Forslaget er ikke blevet godkendt ved afstemning i rådet.

BR-kamera:

Lukas vil komme med et forslag til et BR-kamera. Lukas skal vide, hvilket budget der skal holdes sig inden for. Sebastian, ifølge Marc, er okay med MobilePay, hvilket betyder, at det ikke er et problem at købe udstyr brugt. Det er blevet aftalt, at der er et budget på 10.000 kr til køb af brugt udstyr, ved afstemning i rådet. Udstyret vil blive købt af Lukas og betalt af BR.

TV-rum:

Det er blevet besluttet, at Oona bliver den 2. ansvarlige for TV-rummet ved afstemning.

Foreningslokaler:

Mads
Ingen noter.

Næste møde:

Diskutere rengøringstjek
Den tidligere rengøringsassistent, Sif, har forladt stillingen, hvilket efterlader stillingen åben.
Isbad

Andet: